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Technische vragen aangaande: Verkeersrapport Marktbuurt  
Datum: 22 maart 2025 
 
Van: StadsBelangen Vlaardingen, Jorn van der Bie 
 
Geacht college,  
 
Op donderdag 20 maart jl. werd middels een rondetafelgesprek de (on)mogelijkheden van 
een locatie voor primair onderwijs bij de Broekweg besproken.  
Een zeer drukbezochte avond waarbij er drie vertegenwoordigers van de marktbuurt aan de 
tafel zaten om actief deel te nemen aan het gesprek.  
 
SBV heeft een aantal zwaarwegende argumenten gehoord waar later op terug wordt 
gekomen.  
Wat tevens werd benoemd is dat er een verkeersrapport is verschenen met uitkomsten 
welke passen in de plannen van de gemeente.  
Volgens de bewoners zijn de uitkomsten echter discutabel omdat de uitvoering op tijdstippen 
is gedaan welke niet representatief zijn voor de realiteit.  
 
StadsBelangen Vlaardingen heeft derhalve volgende vragen:  
 

1. Wanneer is de uitvraag gedaan om het verkeersonderzoek uit te voeren? 
a. Kunt u de opdracht delen? 

2. Aan welke partij is de opdracht gegund en is de uitvraag aan meerdere partijen 
gedaan?  

a. Zo ja, aan welke partijen?  
b. Zo nee, waarom niet.  

3. Op welk moment (of momenten) is het verkeersonderzoek uitgevoerd, inclusief data 
en tijdstippen? 

4. Past de uitkomst van het huidige verkeersrapport in de toekomstplannen van de 
gemeente?  

5. Is het correct dat de toezegging van de wethouder gestand houdt en er een nieuw 
verkeersonderzoek wordt uitgevoerd?  

a. Zo ja, worden de bewoners hierbij betrokken en op welke wijze? 
b. Zo nee, waarom niet?  

 
 
Verneem graag en alvast dank. 
 
Mvrgr, 
Jorn van der Bie 
StadsBelangen Vlaardingen 
 
 
 


